

Snapshots 2016/2017 二零一六至二零一七年回顧

November 2016



Two distinguished individuals were conferred Honorary Doctorates at the 22nd Congregation in recognition of their remarkable contributions to advancing education and social progress. They were Professor Michael W. Apple, FAERA, Doctor of Education, *honoris causa*; and Dr Eric Li Ka-cheung, GBS, JP, Doctor of Social Sciences, *honoris causa*

第二十二屆學位頒授典禮上，兩位傑出人士獲頒授榮譽博士學位，表揚他們在促進教育發展和社會進步所作出之重大貢獻。他們是：艾彌高教授，FAERA（榮譽教育學博士）與李家祥博士，GBS，JP（榮譽社會科學博士）

February 2017

EdUHK unveiled its *Strategic Plan 2016-2025*
教大發表《策略發展計劃 2016-2025》



March 2017

EdUHK Ranked
2ND IN ASIA
13TH IN THE
WORLD
IN EDUCATION

EdUHK ranked 2nd in Asia and 13th in the world in Education, according to the QS World University Rankings by Subject 2017

二零一七年QS世界大學學科排名，教大於教育領域位列亞洲第二與全球第十三

March 2017



Four outstanding individuals were named Honorary Fellows for their accomplishments and contributions to the University, education and the wider community. They were Mr Chan Hung; Dr Anissa Chan Wong Lai-kuen, BBS, MH, JP; Mr Fung Sun-kwan; and Dr Lam Tai-fai, SBS, JP

四位傑出人士獲頒授本年度榮譽院士銜，表彰他們之卓越成就以及對教大、教育與社會之貢獻。四位榮譽院士為：陳荏先生、陳黃麗娟博士，BBS，MH，JP、馮榮均先生與林大輝博士，SBS，JP

The Coding Education Unit was launched to enhance computational thinking and coding capabilities among students

編程教育部成立，以增強學生之運算思維及編程能力



The Master of Arts in Teaching Chinese as an International Language programme was recognised by the International Baccalaureate, becoming the second Chinese language teaching Master programme so recognised in Asia

國際漢語教學文學碩士課程獲國際文憑組織認可，為亞洲區內第二個獲該組織認可之同類碩士課程

March 2017



Scholarships were awarded at a thanksgiving reception hosted by The Education University of Hong Kong Foundation. This year, nearly 800 scholarships amounting to about HK\$21 million were awarded – a record high in terms of the total scholarship amount

香港教育大學基金於感恩茶聚上頒發獎學金。本年度頒發的獎學金接近八百個，總額約二千一百萬港元，金額為歷年之冠

May 2017

Grand opening of the Centre for Brain and Education (CBE). CBE is a research centre with a mission to promote neuroscience research and translate the findings into education theories and practices

腦神經科學與教育研究中心開幕禮：中心之使命，為推動腦神經科學研究，並將研究結果轉化為教學理論與實踐



June 2017



EdUHK's Graduate Employment Survey revealed that the average monthly starting salary for new graduates of the University's Bachelor of Education programmes reached a record high of HK\$24,586

教大就業調查數據顯示，修讀教育榮譽學士畢業生，平均月薪起點為二萬四千五百八十六港元，為歷年新高

The Quality Assurance Council released the *Quality Audit Report* on EdUHK. Among other things, the *Report* recognised and commended the University's commitment to its Education-plus approach, quality assurance and enhancement, learning opportunities and experiences as well as internationalisation strategies

質素保證局發表《質素核證報告》，肯定教大秉承「教育為本，超越教育」理念，並讚揚教大於質素保證與提升、學習機會與經歷，以及國際化策略等領域之表現

